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OBEC  DEŠTNICE 

 

ZÁPIS Č. 1/2024 

ze zasedání Zastupitelstva obce Deštnice,  

které se uskutečnilo dne 22.1.2024 od 17:00 hod. v pohostinství v Deštnici 

 

Přítomno:        7          členů zastupitelstva obce (viz. prezenční listina) 

Nepřítomno:    0         členů zastupitelstva obce    

 

Hosté:            0        (viz. prezenční listina) 

Občané:       12         (viz. prezenční listina)  

 

Program:  

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

2. Kontrola minulého usnesení 

3. Informace – veřejná zeleň v obcích 

4. Dotace za r. 2023 

5. Dotace v r. 2024 

6. Vodovod Sádek  

7. Dotace KÚÚK z programu „Podpora přípravy projektových záměrů v Ústeckém kraji“ 

8. Stavební akce v r. 2024 

9. Aktuální stav účtů obce 

10. Nabídka na službu „Poradce pro veřejnou správu“ 

11. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů  

12. Závěr                

  

Starostka přivítala členy zastupitelstva obce a občany obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce je 

usnášeníschopné. 
 

Provedením zápisu pověřila: p. Neudorfskou M. 

Ověřovateli zápisu byli určeni: p. Kopřiva P., p. Benešová R.   

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE: 

 

 

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

 

Starostka přečetla program dnešního zasedání. 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

 

Pro přijetí programu zasedání hlasovalo:     7      členů zastupitelstva obce. 

Proti……………………………………      0     členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se hlasování……………………      0     členů zastupitelstva obce. 

Usnesení č. 1/1/2024: ZO schvaluje Program dnešního zasedání zastupitelstva obce. Ke každému bodu bude 

diskuse.  

 

 

2. Kontrola minulého usnesení 

Starostka přečetla minulé usnesení a informovala o  provedených úkonech z minulého zasedání. 

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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3. Informace – veřejná zeleň v obcích 

Starostka informovala, že v minulém roce došlo k úpravám veřejné zeleně. Sděluje záměr zastupitelstva jak 

v úpravách veřejné zeleně pokračovat v letošním roce a předkládá cenovou nabídku f. Arborea na úpravy. 

  

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s úpravami veřejné zeleně a schvaluje provedením úprav f. 

Arborea s celkovými náklady dle cenové nabídky. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                7                 členové zastupitelstva obce. 

Proti:              0                 členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:      0                 členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 2/1/2024 ZO schvaluje úpravy veřejné zeleně dle předloženého návrhu a schvaluje provedením 

úprav f. Arborea s celkovými náklady dle cenové nabídky. 

 

4. Dotace na r. 2023 

Starostka informuje, jaké dotace se obci v uplynulém roce podařilo získat. Poslední schválená dotace byla na 

vybavení sálu KD, kam podala obec žádost prostřednictvím MAS Vladař. V závěru roku jsme byly 

informování, že nám byla dotace schválena a byl nám zaslán návrh smlouvy, kterou je nyní potřeba projednat 

a případně odsouhlasit. Sdělila bližší informace.  

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s uzavřením Dohody o poskytnutí dotace z Programu rozvoje 

venkova ČR se SZIF na projekt: „Multifunkční sál pro komunitní setkávání“ a spolufinancování projektu ve 

výši 20%. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro:             7                členové zastupitelstva obce. 

Proti:           0                členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:   0                členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 3/1/2024: ZO schvaluje uzavření Dohody o poskytnutí dotace z Programu rozvoje venkova ČR se 

SZIF na projekt: „Multifunkční sál pro komunitní setkávání“ a spolufinancování projektu ve výši 20%. 

 

5. Dotace v r. 2024 

Starostka informovala o vyhlášených dotačních titulech pro letošní rok. Sdělila, že dotace z POV budou 

vyhlášeny během února a dotace MMR také během jara.  

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 6 .  Vodovod Sádek 

Starostka informovala, že v listopadu loňského roku se na ni obrátila sl. Figová ze Sádku, s velkým 

problémem s vodou ve studni. Dle výsledků vody v jejich studni jim nebylo doporučeno se v té vodě ani mýt. 

Starostka tedy dojednala s f. Chmelař napojení na rozvod vody, který byl již historicky vybudován, ale nebyl 

nikdy využíván. Toto řešení je ovšem pouze dočasné a po několika jednání s f. SVS a SČVK bylo 

doporučeno, aby se v Sádku vybudoval vodovod. Veškeré práce a financování bude v režii obce a poté by si 

vodovod převzala do majetku SVS, která ho bude spravovat a udržovat. Celkové náklady budou jistě vysoké, 

ale při jednání se zástupcem SVS byla starostka informována, že z hlediska závadnosti vody v obci a 

z důvodu, že jiný zdroj pitné vody v obci není, mohla by obec žádat a čerpat dotace z různých institucí a vše 

kombinovat (např. kraj, SVS). Pak by obec spolufinancovala projekt v z vlastních zdrojů např. pouze ve výši 

10%  celkových nákladů. Prvním krokem je tedy mít vypracovaný projekt vč. stavebního povolení 

(projednáno v bodě 7). 
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Připomínky, diskuse:  

P.Postředník - proč se to neřešilo již dřív? 

P.Fencková - když se dělal vodovod pro statek, tak nikdo neměl zájem. Byli tam hlavně chalupáři a ti měli 

vlastní studny a za vodu platit nechtěli. 

P.Kolář - na kolik to příjde? 

Starostka - předběžně jsem zjišťovala tak asi 5,5, milionu. Ale je to běh na dlouhou trať.  

P.Kolář - tak pokud je to pravda tak to není moc. 

P.Bobek - tak to by se mohla rovnou udělat i kanalizace. 

Starostka - tak to není technicky možné vzhledem k tomu, že nemáme v Sádku pozemky a z čističky kam 

vypouštět.  

P.Fencková - tak na to bychom potřebovali podstatně více  peněz. 

P.Kolář - a bude hůř Evropa nám nařídí co máme dělat a budou se zřizovat věcná břemena. A pozor tu 

kanalizaci budete muset zřídit, to je povinnost. 

Starostka - není kam umístit ČOV a Deštnice je na tom úplně stejně. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

7. Dotace KÚÚK z programu „Podpora přípravy projektových záměrů v Ústeckém kraji“ 

Starostka informovala o vyhlášených dotačních titulech pro letošní rok. Sdělila o možnosti žádat na KÚÚK 

z Programu „Podpora přípravy projektových záměrů v Ústeckém kraji“. V souvislosti s tím, že situace stavu 

vody v Sádku je velice špatná (viz bod 6.), navrhuje zažádat o dotaci z tohoto dotačního programu na projekt 

vodovodu v Sádku. Předběžné náklady na projektování činní cca 250.000,- Kč, proto navrhuje zažádat o 

maximální možnou dotaci ve výši 200.000,- Kč Dále informuje, že osloví alespoň 3 projektanty na předložení 

cenové nabídky, které poté výběrová komise vyhodnotí a vybere zhotovitele projektu.  

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na KÚÚK z programu „Podpora 

přípravy  projektových záměrů v Ústeckém kraji“ s minimální spoluúčastí obce na financování ve výši 30% 

na projekt: Vodovod Sádek. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                7             členové zastupitelstva obce. 

Proti:              0             členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:      0             členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 4/1/2024: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na KÚÚK z programu „Podpora přípravy  záměrů 

v Ústeckém kraji“ s minimální spoluúčastí obce na financování ve výši 30% na projekt: Vodovod Sádek. 

 

8. Stavební akce v r. 2024 

Starostka informuje, že v letošním roce by chtělo ZO upravit komplexně prostor u domu č.p. 25.  Bylo by 

dobré zde vybudovat parkovací místa, která by sloužila především návštěvníkům obchodu a KD Deštnice. 

Nyní v případě potřeby stojí OA na travnaté ploše, která se ničí a poté se špatně udržuje. Navrhuje tedy, aby 

stavební komise zhodnotila, jak parkovací místa nejlépe na tomto místě zhotovit a poté starostka osloví 

několik firem, aby zhotovili cenovou nabídku, kterou bude hodnotit výběrová komise. Po zhotovení 

parkovacích míst by bylo komplexně vyřešeno veřejné prostranství u domu č.p. 25. 

Dále by bylo vhodné upravit vstup do kostela na veřejném prostranství. V minulém roce zde byla vysázena 

alejka stromů, mezi kterou bylo v úmyslu zhotovit chodník ke schodišti ke kostelu od silnice. V tomto případě 

opět starostka oslovila stavební komisi, aby situaci zhodnotili a doporučili nejlepší řešení přístupové cesty ke 

kostelu. Poté bude postup stejný jako u parkovacích míst u obchodu.  

Posledním místem, které by chtěli zastupitelé v letošním roce upravit je prostranství u kapličky v Sádku. 

Jelikož zde budou úpravy rozsáhlejší a finančně náročnější, navrhuje starostka oslovit firmu, která by navrhla 

komplexní úpravu touho prostranství, aby zde vznikl hezký a relaxační prostor. Poté by obec, vzhledem 

k finanční náročnosti, mohla v případě vyhlášení dotačních titulů požádat o dotace.  

Z menších stavebních akcí je potřeba letos především zrekonstruovat archiv a vstupní chodbu v budově OÚ. 
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Připomínky, diskuse:  

P.Černá - přibyl nám nový kontejner na textil a co s tím kontejnerem na elektro? Stojí tam na trávě. 

Starostka - stání se upraví, prodlouží aby kontejner elektro nestál na trávě. 

P.Černá - a kdo se bude starat o nově osázené keře? Naproti úřadu ty traviny uschly. 

Starostka - o něco se postará firma a zbytek bude na nás. 

P.Kolář - a co ty " krásné" stromy u křížku? 

Starostka - ty se přemístí. 

P.Černá - a vrátí se ke křížku lavičky, které tam dříve byly? 

Starostka – mohly bychom alespoň jednu osadit. 

P.Halbrštat - a nezapomenete na tu stříšku na zastávku u křížku? 

Starostka – podíváme se po vhodném přístřešku. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

9. Aktuální stav účtu a úvěrů obce 

Informuje, že na účtu KB je k dnešnímu dni 1.189.310,31,- Kč, na účtu ČNB 1.094.800,79 Kč. Celkem tedy 

má obec na účtech finanční prostředky ve výši 2.284.111,10 Kč.  

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

10. Nabídka na službu „Poradce pro veřejnou správu“ 

 

Starostka informuje, že obdržela nabídku na „Poradce pro veřejnou správu“. Sdělila bližší informace.  

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje  

Výsledek hlasování: 

Pro:              0               členové zastupitelstva obce. 

Proti:            7               členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:    0               členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 5/1/2024:  ZO neschvaluje nabídku na službu "Poradce pro veřejnou správu" 

 

11. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů 

• Podněty občanů 

P.Staňková E. - bude přidán kontejner na papír? 

Starostka – ano zažádali jsme o nádobu, tak uvidíme. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

   

13. Závěr 

Starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním zasedání. 

Jednání bylo ukončeno v 18.00 hod. 

 

Zapsala: M. Neudorfská 

 

Ověřovatelé  zápisu:         p.  Kopřiva Petr                         podpis      …...........…………………….  

 

 

 

                                           p.  Kateřina Benešová              podpis      …...........……………………. 

  

 

   

Starostka obce                    p. Vokurková Lucie                 podpis      …...........……………………. 
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